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Protokół Nr 25/20
ze zdalnego posiedzenia Komisji Gospodarki, Zasobu i Środowiska

w dniu 26 sierpnia 2020 r.

Zdalne posiedzenie Komisji odbyło się przy pomocy wideokonferencji na platformie
Zoom oraz platformy radni.info, pod kierunkiem Przewodniczącego Komisji, radnego Pawła
Ajdackiego, w godzinach od 1615 do 1705.

W posiedzeniu wzięli udział członkowie Komisji, zgodnie z załączoną listą obecności
oraz: Starosta Otwocki Cezary Łukaszewski, Zastępca Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych
Marcin Kasprzak, Radny Powiatu Otwockiego Robert Kosiński.

Ad. 2
Porządek posiedzenia:

1. Rozpoczęcie obrad Komisji.
2. Przyjęcie porządku obrad Komisji.
3. Budowa tunelu drogowego w Celestynowie - c.d.
4. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu.
5. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń Komisji.
6. Sprawy różne.
7. Zakończenie obrad Komisji.

Nie zgłoszono uwag do przedstawionego porządku obrad.

Ad. 3
Przewodniczący Komisji zapytał Zastępcę Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych

Marcina Kasprzaka czy pojawiły się nowe informacje dotyczące działki ew. nr 686.
Zastępca Dyrektora ZDP poinformował, że ZDP jest w trakcie ustaleń z Mazowieckim

Wojewódzkim Konserwatorem Zabytków, dotyczących obszaru ulicy Jankowskiego oraz
możliwości usunięcia ogrodzenia na ww. działce. Zapewnił również, że po otrzymaniu
odpowiedzi od Mazowieckiego Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków przekaże
te informacje Komisji.

W dyskusji wzięli również udział Starosta Otwocki Cezary Łukaszewski, Radny
Roman Srebnicki, Radny Piotr Kudlicki, Radny Dariusz Grajda.

Przewodniczący poinformował członków Komisji o korespondencji, którą otrzymał
z Urzędu Gminy w Celestynowie, oraz wydał dyspozycję aby ww. korespondencję przesłać
wszystkim członkom Komisji w celu zapoznania i kontynuowania tematu na kolejnym
posiedzeniu Komisji. Jednocześnie uprzedził o chęci zorganizowania następnego spotkania
w Celestynowie wraz z przedstawicielami Urzędu Gminy w Celestynowie.

Radni Stanisław Kruszewski i Roman Srebnicki zgłosili zaniepokojenie
organizowaniem wspomnianego posiedzenia w związku z zagrożeniem Covid-19.

Przewodniczący zapewnił o zastosowaniu wszelkich procedur bezpieczeństwa podczas
posiedzenia Komisji w trybie stacjonarnym w Celestynowie.

Radny Dariusz Grajda wyraził pełne poparcie dla pomysłu zorganizowania spotkania
stacjonarnego.

Ad. 4
Przewodniczący Komisji przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi

Powiatu Otwockiego wotum zaufania za 2019 rok, celem zaopiniowania przez członków
Komisji.
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W dyskusji zabrali głos: Przewodniczący Komisji, Starosta Otwocki oraz radny Piotr
Kudlicki.

Opinia Komisji:
Komisja Gospodarki, Zasobu i Środowiska w obecności 6 członków pozytywnie
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Głosowanie: „za”–4osoby, „przeciw”–1osoba, „wstrzymała się”–1osoba

Ad. 5
Protokół Nr 24/20 z posiedzenia Komisji w dniu 06 sierpnia 2020 r. został przyjęty

jednomyślnie w obecności 6 członków Komisji.

Ad. 6
Przewodniczący Komisji poinformował o korespondencji, która wpłynęła do Komisji:

1) wyciąg Nr 941 z projektu protokołu Nr 109/20 z posiedzenia Zarządu Powiatu
Otwockiego w dniu 12 sierpnia 2020 r. dot. Wyciągu Nr 18.

2) pismo z dn. 26.06.2020 r. AOŚ.6724.26.2020.DS Wójta Gminy Kołbiel do BBF
Sp. z o.o. dot. ewentualnych oczekiwań w stosunku do infrastruktury kolejowej
na odcinku linii kolejowej nr 13 Pilawa – Krusze przechodzącej m.in. przez teren
Gminy Kołbiel.

Komisja zapoznała się z treścią ww. pism

Ad. 7
Na tym posiedzenie Komisji zakończono.

Protokółowała:

Mariola Biedrzycka

Przewodniczył:

Paweł Ajdacki


